
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Styrelsemöte 2025-02-24 klockan 16:15 på kontoret, Engelska Parken  

Närvarande: Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Melina Pirkizri, Amanda Lind, Tindra 
Helling, Tilda Flyborg, Emmy Edvinsson, Winter Stridh, Bianca Wallin, Nelli Wallin, Klara 
Otterstedt.  

Styrelsen godkänner att Ebba Näsström och Signe Grip adjungeras till styrelsemötet utan 
tillika rösträtt.  

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.29. 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte 
Tilda Flyborg väljs till justeringsperson. 

§ 4 Rapport från styrelsen samt valberedning 
Ordförande: De senaste veckorna har jag fortsatt ha aktiv kontakt med stora delar av 
styrelsen. Vi har hunnit med en styrelsefotografering och haft flera planeringsmöten med vice 
ordförande gällande incidenter som inträffats. Jag har fortsatt varit delaktig inom insparken 
där möten med generalerna och närvaro på ett flertalet event har ägt rum. Vidare har även jag 
och ekonomiansvarig reviderat budgeten och är även under arbete av att skicka in vårt 
verksamhetsbidrag.  

Vice ordförande: Denna vecka har jag och Melina varit på möte med kappa bar, som 
kommer bli nya samarbetspartners för oss i Dynamicus. Vi ser så mycket fram emot detta nya 
samarbete! Jag har även haft olika möten med Melina och haft möte med Uppsala kommun 
men något event tillsammans med dem under våren 

Administratörer: Senaste tiden har vi påbörjat vårt första nyhetsbrev som går ut under nästa 
vecka. Utöver det har vi fortsatt arbeta med den löpande verksamheten och hjälpt andra 
styrelsemedlemmar med exempelvis biljettsläpp till PVD-gasquen.  

Ekonomiansvarig: Jag har betalat ut alla utlägg och haft kontakt med flera samordnare 
gällande fakturor och betalningar. Jag har även kontaktat psykologerna och beteendevetarna 
gällande fakturering mellan organisationerna. Har även snackat med generalerna och pvd för 
att se hur det går med ekonomin och se om jag kan stötta där 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Marknadsföringssamordnare: Senaste veckan har jag tillsammans med mitt utskott 
marknadsfört information på våra sociala kanaler till våra medlemmar. Bland annat om 
insparken, pvd gasquen, examen samt inlägg tillsammans med vision. 

Näringslivssamordnare: Sen senaste möte har jag fortsatt att planera inför 
mentorskapsprojektet. Tyvärr har vi haft lite avhopp bland mentorerna som kan vara med på 
kick-offen, men det är fortfarande 8 adepter som får chans att få en mentor så det är vi ändå 
glada för:) Sen har jag haft möte med Akavia och vi ska spela in marknadsföring på onsdag 
nästa vecka, vi ska göra en sketch som om vi var “the office” så det ska bli kul! 

Evenemangssamordnare: Ansökan till projektgruppen för examen har nu öppnat! 
Intresserade har möjlighet att ansöka fram till 27/2. Vi ser fram emot att få ansökningar från 
personer som vill engagera sig och bidra till att skapa en minnesvärd examensceremoni och 
gasque.  

Insparken börjar närma sig sitt slut, och ytterligare en intensiv och lyckad vecka har passerat. 
Vi har haft två sittningar: en fulsittning på Göteborgs nation och en temasittning på Bridgens 
med temat "Terminal 5", båda mycket uppskattade. Övriga insparksevent har också varit 
lyckade! Den kommande veckan, som även är den sista insparksveckan, väntas en magisk 
avlutsningsgasque på Stockholms nation.  

Arbetet inför insparken HT25 inleds redan den 4/3 då generalansökan öppnar och publiceras 
på Dynamicus instagram. Vi kommer även att hålla en general-takeover, där tidigare generaler 
får dela med sig av sina erfarenheter och berätta varför man bör söka posten.  

Utbildningssamordnare:  Men sedan sist har utskottet varit med och anordnat tentastugan i 
insparken. Jag har även medverkat på SamSek möte och planerat för programutvärderingen 
för terminen. 

Idrottssamordnare: –  

PVD: Arrangemang: Fortsatt arbete med veckovisa möten med psykologerna. Bestämt 
placering av samtliga utställare. Beställt mat.  

Event: Platser och uppdelning mellan programmen är klara. Biljetter är släppta och köpta. 
Dekorationer är bestämda och inköpta. Meny är satt. Möten med Gbg nation har skett. 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Toastmasters är bestämda och har träffats och påbörjat sitt arbete. Fotograf och dj är inbokade, 
processen för sånghäften är även igång. Fotobås & band är bokat och vi har precis spelat in 
takeovern. 

Vi kommer fortsätta arbete med förberedelserna så som planering, sånghäften, namnlappar, 
utomhus tält, beställning av pris, gästlista, lista med specifika sånger till DJ osv snartast. 

PR: Pynt är beställt och marknadsföringen för både mässa och gasque/släpp fortgår. Ihop med 
arrangemang planeras marknadsföring för mässans olika tävlingar. Instagram, facebook och 
Linkedin uppdateras regelbundet & hemsidan är nästintill redo efter mycket om och men. 
Monterföretag och sponsorföretag har publicerats på ovannämnda kanaler. 

Kontakt: Alla företag är fixade och kontrakt påskrivna så inte mycket för projektgrupperna att 
göra förens mässan. Anton lägger fokus på budgeten och stöttar övriga projektgrupper. 

Valberedning: –  

§ 5 Må-bra-runda 
Styrelsen mår bra, många har tenta inom en snar framtid vilket upplevs lite stressigt.  

§ 6 Samordnarna har ordet 
Marknadsföringssamordnare: Det har inte hänt så mycket nytt sedan senaste mötet, jag har 
publicerat en del på sociala medier.  

Näringslivssamordnare: Det rullar på bra, sitter just nu mycket med mentorskapsprojektet 
vilket har haft väldigt högt intresse och många sökande. Ett event med Akavia kommer äga 
rum 1 april. 
 
Evenemangssamordnare: Stöttar generaler med insparken vilket går väldigt bra. Förslag på 
nya generaler ska skickas in och ansökan öppnar nästa vecka. Det kommer att skickas ut en 
utvärdering angående insparken. Planeringen inför vårgasque har påbörjats.  
 
Utbildningssamordnare: Tentastugan förra veckan var väldigt lyckad. Har deltagit på ett 
samsek-möte. Programutvärdering är på gång.  
 
Idrottssamordnare: Inte på plats.  
 
PVD: Det går framåt i planeringen. Släppbiljetterna går lite trögt men det finns möjlighet för 
studenter som inte studerar till personalvetare att köpa genom facebook-evenemanget, så tipsa 
gärna vänner om det. 
 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Ekonomi: Har betalat ut alla utlägg som kommit in sedan sist. Snart börjar planeringen inför 
mars.  

§ 7 PVD 
Mässan hålls på Blåsenhus och kommer vara öppen mellan 9-15. Utöver det kommer det 
under dagen vara en HR-panel klockan 10:30 och en föreläsning klockan 13. Dagen avslutas 
med en gasque på Göteborgs nation 17dk med 02-släpp.   

§ 8 Kappa Bar- samarbete 
Ordförande och vice ordförande hade möte med ägaren förra veckan vilket slutade i ett 
samarbete tillsammans med Kappa bar. Planering inför kommande event på kappa bar 
diskuteras.  
 
§ 9 Uppsala Kommun  
Planering inför ett nytt event tillsammans med Uppsala kommun senare i vår. Lussefikat i 
december var väldigt lyckat.  
 
§ 10 Vårgasque 
Diskussion kring när vårgasquen ska planeras in.  

§ 11 Övriga frågor  
Preliminärbokat årsmöte till 12 maj, mer info och spikat datum kommer.  

§ 12 Sekreterarens punkt  
Inget att tillägga.  

§ 13 Återkoppling på mötet 
Kul möte!  

§ 14 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.41.  

 

 

 

 

 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
_________________________                               _________________________  
Ordförande Melina Pirkizri                           Sekreterare Astrid Lundström & Hanna Stenmark 

 

_________________________  
Justeringsperson Tindra Helling 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


